
Protokół  Nr  102/2023 

z lustracji Komisji Budżetu, Infrastruktury Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa 

z dnia 05 września 2023 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków Komisji Budżetu, Infrastruktury Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa, tj. 100 %. 
 (Lista obecności w załączeniu) 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Stanisław Duszczyk- Wójt Gminy 

2. Pani Justyna Chrzanowska-Rogala- Kierownik Referatu Inwestycyjnego 

3. Pan Andrzej Klimaszewski- Inspektor Nadzoru 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Bieżąca kontrola inwestycji 
Ad. pkt 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał i przewodniczył jego obradom Pan Robert Broda – Przewodniczący 

Komisji Budżetu, Infrastruktury Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa. 

Na podstawie frekwencji członków w/w Komisji stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. pkt 2 

Porządek obrad został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. pkt 3 

Bieżąca kontrola inwestycji 

Pan Przewodniczący Robert Broda zwołał Komisję, ponieważ wykonanie budżetu jest na bardzo 

niskim poziomie i chciałby z Komisją uzyskać informację co jest tego powodem oraz chciałby 

omówić inwestycje. 

Pani Justyna Chrzanowska-Rogala- chciałbym wiedzieć, którą inwestycją jest Pan zaniepokojony w 

związku z niską realizacją budżetu? 

Pan Przewodniczący- mamy już początek września, a wykonanie budżetu mamy na poziomie 6%, 

zostało mało miesięcy do końca roku. 

Pani Justyna Chrzanowska-Rogala- więc ja się usprawiedliwię ponieważ największe inwestycje 

budowa oczyszczani ścieków i kanalizacji, umowy mamy podpisane w marcu. Mamy harmonogramy 

i pierwsze płatności z końcem września. Wcześniej nie była fakturowana żadna część inwestycji 

dlatego wykonanie jest na tak niskim poziomie. 

Pan Zenon Jurkowski- generalnie chcielibyśmy się dowiedzieć jako Radni, jaki jest poziom 

inwestycji, jaki jest plan, jaki jest harmonogram. Takiej informacji nie dostaliśmy na ostatniej 

Komisji, Pan Wójta nie było, więc może nie było komu przekazać. Chcemy wiedzieć jak to jest 

zaplanowane, jakie są terminy kolejnych zadań. 

Pan Wójt- jesteśmy przygotowani na inwestycje w Grzebowilku, zgodnie z zawiadomieniem, czy 

chcieliby Panowie omawiać wszystkie inwestycje? 

Pan Przewodniczący- mamy w planie Komisji lustracje inwestycji, chcielibyśmy je omówić. 

Pan Aleksander Kot- mamy jakiś harmonogram? 

Pani Justyna Chrzanowska-Rogala-do 30 września 2023 r., mamy brutto 1 mln 55 tyś, potem do 8 

grudnia 4mln 800 tyś. 

Pan Aleksander Kot- ale co się za tym kryje w wykonaniu? 

Pan Zenon Jurkowski- chcielibyśmy wiedzieć jaki zakres wchodzi w pierwszą umowę, w drugą. 

Pan Wójt przedstawił i omówił inwestycje zrealizowane, bieżące oraz z funduszu sołeckiego. Pani 

Justyna Chrzanowska-Rogala  poinformowała o terminach zakończenia dwóch największych 

inwestycji tj. maj 2024 r. i październik 2024 r. 

Pan Andrzej Klimaszewski przedstawił sytuacje związaną z inwestycją. Powiedział, że na ulicy 

Mazowieckiej był problem z wodą, ale nakazał założenie igłofiltrów co rozwiązało sytuację. 

Wspomniał o studniach, że nie będą malowane powłoką by nie przepuszczać wody. Wytłumaczył, że 
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był problem z podwykonawcą, który zrezygnował, ale na jego miejsce znalazł innego 

podwykonawcę. Na dniach mają wejść z robotami w terenie. 

Komisja Budżetu(…) stwierdziła, że należy dowiedzieć się od Zarządu Dróg powiatowych do kiedy 

jest przedłużenie zajęcia pasa, oraz że  należy wystąpić do wykonawcy robót z pismem o 

przyspieszenie prac. 

Następnie Komisja udała  się na lustrację w terenie inwestycji w Starogrodzie i Grzebowilku. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 
Protokół sporządziła: 

Magdalena Szczurowska 

insp. ds. Sekretariatu       Przewodniczący Komisji                         

                                                                                

                      /-/ Robert Broda 
 

 

 

                            
 


